
 
 
 
    Genarps lokalavdelning 

Protokoll Styrelsemöte 
Friluftsfrämjandet Genarp 2025-04-02 
Plats: Kyrkstugan i Genarp, kl 19.00-21.00 
Närvarande: Åsa Unnerbäck, Rita Gullklint, Christel Meijerhöffer, Mats Hjerthén, Therese 
Omme, Helene Hansson, Lollo Grén, Johanna Bylander, Johanna Petersen 
 

1. Öppnande av mötet 
 

2. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes. 
 

3. Val av mötessekreterare och justerare 
Mats Hjerthén valdes till sekreterare och Johanna Bylander till justerare. 
 

4. Föregående protokoll 
Bordläggs till nästa möte 
 

5. Årshjulet/ aktiviteter vår 
- Valborg Strövare 15? 
Gruppen har bekräftat att de tar ansvar för fackeltåget. Helene blev tillfrågad 
av Byalaget om vi vill gå med facklorna som vanligt, vilket hon sa ja till. Vi tar 
kontakt med scouterna för att stämma av innan Valborg. 
- Kullaläger, förslag på datum 22-24 augusti med tema: Star Wars (rymd) 
I år är det återigen Lufsare -12-grupperna som arrangerar lägret tillsammans. 
Den planerade helgen är samma helg som Genarpsfestivalen, därför funderar 
Therese på att de får skjuta lägret till helgen därpå istället. Åsa föreslog att 
kanske inte ha temat som just Star Wars, utan om man bara har tema Rymd 
så blir det möjligt att tolka det mer fritt. 
 

6. Utbildningar 
-Första hjälpen med hjälp av Räddningstjänst syd, brandkåren i Genarp. 
Måndag den 24 mars.  Hur gick det? 
Sju st ledare deltog i utbildningen på brandstationen, vilken var väldigt 
uppskattad och bra. 
-Camp out 2025 6-7 september. 
Än så länge har inte så många ledare från Genarp anmält sig. 
 
Christel berättade att hon har kontaktat de som inte gått Grundutbildningen för 
att göra dem uppmärksamma på när utbildningen går, men det är lite svagt 
intresse för utbildningen. Vi har ju som mål att alla grupper ska ha minst en 
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grundutbildad ledare, första Knyttegruppen undantaget. 
 

7. Organisera styrelsen enligt lista 
Aktivitetshantering, samla in och sammanställa närvarolistor samt Söka om 
aktivtetsbidrag från Lunds kommun, Johanna B tar över efter Mats 2026 
Rita tar över Ordna firmatecknare 
Johanna P tar över Grupprogram och samla in material från grupperna 
Rita tar över alla saker som har med kassörsuppdraget att göra 
Christel står kvar på MTB-ekonomin 
Läsa vår mail och hålla i Facebook och kommande Instagramkonto tar 
Johanna P och Lollo över 
Åsa tar över Facebook för ledare samt Mall för terminsprogram och 
terminspresenter 
Christel tar över som materialansvarig 
Lollo tar över Napoleons nyckel samt se till så släpet blir besiktigat 
Medlemsstatistik tar Therese och Johanna över 
Åsa gör schema för Vilken grupp gör vad 
 

8. Visionsmöte – Med Karolina Perngården, verksamhetschef, i Skrylle 2 
oktober? 
Ingen mer info just nu. 
 

9. Läget i verksamheten. 
Knytte -22 - Johanna har redan fått kontakt med ett par föräldrar som är 
intresserade av att starta denna gruppen till hösten  
Knytte -20/21 - 
Mulle -19 - 
Mulle -18 - 
Strövare -16/17 - 
Strövare -15 - 
Lufsare-13 - 
Lufsare -12 -  
Lufsare -11 - 
TVM - TVM -10 hade grillhäng vid nya vindskyddet på Risen i helgen som 
gick och ska härnäst vandra med övernattning 
Vuxenmulle -  
Tipsrundan -  
MTB -  
SUP -  
Vandring -  
 

10. Övriga frågor 
Malmö efterfrågar vårt intresse för att vara med på TVM-invigninig till hösten, 
Johanna svarar att vi har två grupper som är intresserade. 
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Regional utvecklingsnämnd har beslutat att Region Skåne tar rollen som 
regional huvudman för mountainbike i Skåne. Det innebär att Region Skåne, 
tillsammans med kommuner, föreningar och andra aktörer, ska främja 
utveckling och underhåll av mountainbikeleder. Det är ett digitalt möte 29/4 
12-13.30 som vi ska försöka lyssna in på. 
 
Jakob från TVM -10 har träffat Lufsare -11 och pratat om tips inför fjällen och 
vad man ska tänka på. 
 
Christel har anmält sig till Träffpunkten som Region Syd arrangerar för ledare 
och funktionärer. 
 
En fråga kom upp om eldningsförbud. Länsstyrelsen beslutar om och när det 
är eldningsförbud och man kan lättast se det i appen Brandrisk Ute och på 
Krisinformation.se finns det en karta. 
 
Therese berättade att hon pratat med Lennart Pranter. Nu har Länstyrelsen 
godkänt det kommande vindskyddet och nu ligger det hos kommunen som 
gör ett bygglovsärende. 
 
Christel undrade om vi ska köpa in vattenreningsutrustning som de äldre 
grupperna kan öva sig på, vilket vi tyckte var ett bra förslag. 
 
På nästa möte gör vi en genomgång av mallen för gruppernas säkerhetsplan. 
Vi får också fundera på hur vi följer upp att grupperna har gjort en plan. 
 
Nästa möte 7 maj kl 19-21 i Kyrkstugan. 
 

11. Mötet avslutas 
Mötet avslutades och ordföranden tackade mötesdeltagarna. 

 
 
 
Vid protokollet     Justeras 
 
 
Mats Hjerthén 2025-04-02    Johanna Bylander 2025-04-02 
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